
Ára: 103 Ft

XXI. évfolyam 7. szám ÖNKORMÁNYZATI HETILAP 2006. február 16.

Internet szolgáltató partnerünk a SZARVASI ÁLTALÁNOS INFORMATIKAI KFT.

A minisztert  meghívója,
Földesi Zoltán, az MSZP or-
szággyûlési képviselõje köszön-
tötte, a fórumon megjelent ven-
dégekkel együtt. Baráth Etele a
Nemzeti Fejlesztési Tervek nyo-
mán szõtte gondolatait, az elsõ-
rõl elmondta, hogy 2004-2006
között segítette a közszférát,
civil-, és vállalkozói szektort
fejlesztési elképzeléseik meg-
valósításában, szép eredmé-
nyekkel.

A második NFT – hallhattuk
–, amit hamarosan társadalmi vi-
tára bocsát a kormány, mintegy
háromszoros összegben irányoz
elõ forrás-lehetõségeket, nagy
munka lesz felhasználni. Ez
utóbbinak prioritásai a kis és kö-
zépvállalkozások helyzetének
javítása, az oktatási szektor fej-
lesztése, a közlekedési infrast-
ruktúra javítása és a differenci-
ált, rászorultsági alapon történõ
fejlesztés. Baráth Etele a helyi-
eknek elmondta, hogy Szarvas
eddig másfél milliárd forinttal
részesült az uniós forrásokból,

Dolgozunk érte
A forrás akkor van meg, ha dolgozunk érte, nem adja az Unió,
„csak úgy” oda – hangsúlyozta Baráth Etele, az európai ügye-
kért felelõs tárca nélküli miniszter múlt hét pénteki szarvasi
fórumán a Zöldház Vendéglõben.

önkormányzati és vállalkozói
pályázatok révén. Kérdésre vá-
laszolva elmondta a miniszter,
hogy a 44-es gyorsforgalmi út a
kormány döntésén múlik, nem
helyben, s nem is a most mért
forgalmi adatokra alapozva szü-
letik meg a döntés, ahogyan az
egy közelmúlt-beli megyei kon-
ferencián elhangzott. Gazdálko-
dók kérdésére válaszolva el-
mondta Baráth Etele, hogy az

uniós pályázatok jobb kihaszná-
lása érdekében tervezi a kor-
mány átalakítani a Magyar Fej-
lesztési Bankot, a kis-, és közép-
vállalkozások „helyzetbe hozá-
sát” segítendõ, s azt is közölte,
hogy a pályázatokon elérhetõ
támogatás elérheti, meg is halad-
hatja az 50%-ot.

A fórum végén Babák Mihály
Szarvas polgármestere mondott
köszönetet az elnyert pályázatok
okán, s leszögezte, hogy a tér-
ség készül a következõ ciklus
pályázataira, hiszen „olyan sze-
gények vagyunk, hogy minden
pénzre szükségünk van”. Hang-
súlyozta Babák Mihály, hogy
minden pályázati lehetõséget a
jövõben is igyekszik kihasznál-
ni Szarvas és a Körös-szögi Kis-
térség, ahol egyetértésben és
békességben tudnak a közös
fe j lesz téseken  d o lgozni ,  s
még sikeresebben tudnának,
ha a Körös-program bekerül-
ne a kormány hivatalos fej-
lesztési elképzelései közé. En-
nek a tervnek a támogatására
kérte Baráth Etele minisztert a
polgármester.

T.L.

Megbeszélték
A piac fedett csarnokának épí-

tése felfordulást, érdeksérelme-
ket, vagy legalábbis kellemetlen-
ségeket fog okozni – szögezte le
Babák Mihály azon a fórumon,
amit a piaci árusokkal tartottak
szerdán, a hivatal kistanácskozó-
jában. Hozzátette azonban rög-
vest, hogy az egyeztetésnek éppen
az a célja, hogy az elõzetesen ki-
alakított elképzeléseket a lehetõ
legszélesebb körben egyeztetve
megtalálják azt a megoldást, ami
a nagy többségnek, végsõ soron
mindenkinek elfogadható. A pol-
gármester röviden ismertette a
márciustól augusztus végéig tar-
tó építkezés miatt lezárt terület ki-
váltására folyamatosan kialakított
területek tervezett elosztását,
majd szólt a hosszabb távú tervek-
rõl, melyek idõben elhúzódnak,
de a végeredmény egy korszerû,
látványos és hangulatos belváro-
si piac lesz. A polgármestert kö-
vetõen Kiszely Mihály alpolgár-
mester vázolta fel a mostani épít-
kezés esetleges feszültségeinek
kezelési módját, s bemutatta an-
nak a bizottságnak a tagjait, akik
a konkrét kérdésekre konkrét vá-
laszokat tudnak adni: Galambos
Imre és Závoda Ferenc önkor-
mányzati képviselõk, dr. Tímár
Vendel, Mihály István, a Komép
Kft. igazgatója és Polyák Mihály
piacgondnok. Mihály István kö-
vetkezett ezután, aki egy térkép-
vázlat mentén szemléltette, hogy
a mezõgazdasági árusok, ipar-
cikk-, és ruhaárusok, kistermelõk
mely helyekre számíthatnak. A
várható közlekedési problémák
megoldási lehetõségeirõl Nagy
Sándor kistérségi útügyi referens
szólt az egybegyûlteknek, majd
következtek az árusok kérdései.
Ezekbõl körvonalazódott, hogy –
amint a fórum szervezõi várták –
az egyezség, a közmegegyezés
megteremthetõ. A fórumot
Kiszely Mihály alpolgármester
azzal zárta be, hogy legközelebb,
ebben a körben augusztus végén
találkoznak, amikor az új csarnok
miatt kialakult új helyzet megbe-
szélése lesz a téma.


